

Universiti Pendidikan Sultan Idris

**TAMBAHAN DENDA
Denda Kesalahan Para Pelajar**

BIL.	JENIS KESALAHAN	KADAR DENDA
1	Tidak mencuci bilik air / sinki / tandas sehingga meninggalkan kesan kuning / lumut.	RM20.00/individu
2	Tidak mendaftar barangan elektrik selepas tempoh pendaftaran / semasa pemeriksaan. - denda : Barang akan dirampas dan denda dikenakan	RM20.00/alat
3	Tidak memulangkan kunci selepas proses Clearance. - denda : RM1/hari atau mana-mana yang lebih tinggi	RM30.00
4	Berkeliaran di kawasan kolej / Bilik TV / Cafeteria / Bilik Dobi / Bilik Rehat selepas jam 12.00 tgh malam. - Dibawa ke JHEPA (untuk tatatertib)	RM10.00
5	Setiap pinjaman barangan daripada pihak kolej akan dikenakan deposit. - Deposit hanya akan dikembalikan sekiranya barangan dipulangkan dalam keadaan asal. - Tempoh diberikan selama 3 hari daripada tarikh akhir program. Deposit tidak akan dipulangkan selepas tempoh tersebut.	RM50.00/pakej pinjaman
6	Notis-notis/hebahan dari pihak luar hanya dibenarkan ditampal di papan notis yang ditetapkan oleh pihak kolej.	RM10.00 dan Ditanggalkan
7	Tidak menutup suis lampu dan kipas angin ketika penghuni tiada di bilik.	RM20.00
8	Tertinggal kunci/terkunci/meminjam kunci dari pejabat kolej. Selepas waktu pejabat tidak akan dilayan.	RM5.00 setiap kali meminjam semasa waktu pejabat

Lampiran 6

BIL.	JENIS KESALAHAN	KADAR DENDA
9	Pelajar berkelakuan/berpakaian tidak sopan di kolej.	RM30.00/dirujuk kepada kaunselor
10	Membiarkan kasut-kasut bersepah diluar pintu/dalam rumah.	RM1.00 sepasang
11	Menginap dikolej tanpa kebenaran.	RM30.00
12	Membenarkan pelajar lain menginap di dalam bilik dan rumah.	RM30.00/Dibuang daripada kolej
13	Menukar bilik tanpa pengetahuan pihak pentadbiran kolej.	RM30.00/Dikeluarkan daripada kolej
14	Tidak memerah pakaian dan membiarkan air titisan pakaian menitis sehingga mengganggu laluan penghuni.	RM2.00/helai/individu
15	(i) Meletakkan kenderaan di dalam bangunan atau tempat yang tidak dibenarkan atau menghalang laluan. (ii) Menggunakan kenderaan dengan tidak mengikut peraturan Akta Jalan Raya.	Minimum RM10.00 Maksimum RM50.00
16	Daftar – Lampu Belajar	RM10.00
17	Sampah sarap/sisa makanan di bungkus dan diikat kemas, hendaklah dibuang ke dalam tong sampah hitam.	Amaran & Tidak dipertimbangkan untuk penginapan dan dirujuk ke JHEPA
18	Tidak mengambil semula barang-barang di stor selepas hari pendaftaran. - Diberikan tempoh masa 7 hari bekerja selepas tempoh pendaftaran. Barang-barang akan dilupuskan dan tuntutan tidak dibenarkan.	-
19	Meninggalkan/menyimpan barang-barang didalam bilik/rumah semasa cuti semester. - Diberikan tempoh masa 7 hari bekerja selepas tempoh pendaftaran. Barang-barang akan dilupuskan dan tuntutan tidak dibenarkan.	-

BIL.	JENIS KESALAHAN	KADAR DENDA
20	Membonceng motosikal berlainan jantina.	Turun serta merta/rujuk kepada kaunselor
21	Tidak memakai Kad Matrik di Kawasan Kolej.	Amaran
22	Berdua-duaan antara lelaki dan perempuan tanpa alasan munasabah di kawasan kolej termasuk membawa suami/isteri dalam bilik penginapan.	Tidak dipertimbangkan untuk penginapan dan dirujuk ke JHEPA
23	Tidak menghadiri aktiviti kolej yang diwajibkan.	Tidak dipertimbangkan untuk penginapan